

Date: 5 May 2013
Ref: CA/B/ZT/12/027

**Dubai Financial Market
Dubai – UAE**

التاريخ: 5 مايو 2013
المرجع: CA/B/ZT/12/027

سوق دبي المالي
دبي – الامارات العربية المتحدة

**Extraordinary General Assembly
Meeting Results of Drake & Scull
International PJSC
(the "Company")**

**نتائج اجتماع الجمعية العمومية الغير العادية لشركة دريك آند
سكل إنترناشيونال ش.م.ع.
("الشركة")**

We would like to inform you that Drake & Scull International PJSC Extraordinary General Assembly Meeting was held for the second time on Sunday 5th May 2013 at the Westin Hotel, Jumeirah, Dubai at 05:00 PM as the quorum of the first Extraordinary General Assembly meeting was not met ,the following points were discussed and approved at the EGM :

يرجى العلم بأن شركة دريك آند سكل إنترناشيونال ش.م.ع قد عقدت اجتماع الجمعية العمومية الغير العادية الثاني و ذلك لعدم اكتمال النصاب القانوني لاجتماع الجمعية العمومية الغير العادية الاول و ذلك يوم الاحد الموافق 5 مايو 2013 في فندق ذا وستين، الجميرا، دبي. وذلك في تمام الساعة 05:00 من بعد الظهر ولقد تم الموافقة على مايلي:

1. The shareholders approved to amend paragraph one of article 21 of the Company's Articles of Association by reducing the number of the Board of Directors members from 11 member to 9 members.
2. The shareholders approved to amend paragraph two of article 21 of the Articles of Association of the Company by approving that the majority of the Board of Directors shall be UAE national and/or GCC nationals but the Chairman should be UAE national.

1. الموافقة على تعديل الفقرة الاولى من المادة 21 من عقد تأسيس الشركة و ذلك بتخفيض عدد اعضاء مجلس الادارة من 11 عضوا الى 9 اعضاء.

2. الموافقة على تعديل الفقرة الثانية من نص المادة 21 من عقد تأسيس الشركة و ذلك بالموافقة على ان يكون اغلبية اعضاء مجلس الادارة من مواطني دولة الامارات العربية المتحدة و/ أو من مواطني دول مجلس التعاون الخليجي على ان يكون رئيس مجلس الادارة من مواطني دولة الامارات العربية.



Chairman
Drake & Scull International PJSC

رئيس مجلس الإدارة
شركة دريك أند سكل انترناشيونال ش.م.ع.

